
Verslag van de Technische Commissie over 2024 
 
We hebben een goed jaar achter ons. 
1. Dankzij de cursus , die in 2023 is gestart, hebben we vanaf maart 2024 6 nieuwe leden. 

Aanvankelijk speelden zij in een aparte groep, aangevuld met clubleden, maar de laatste 
parencompetitie deden ze al volwaardig mee. 

2. Vorig jaar schreven we: De personeelsproblemen bij de Asseldonk lijken voorbij. Wij zijn blij 
met de aanwezigheid van Luuk op de donderdagavonden. Maar helaas vanaf oktober 2024 
werden de personeelsproblemen weer groot. Luke nam ontslag en er was geen opvolging te 
vinden. We zorgen nu voor onze eigen consumpties, tegen gereduceerde prijs en moeten ook 
op tijd de zaal verlaten, wat ten koste gaat van de nazit. Jammer. 

3. De technische commissie draait goed. Annette op maandag met Mieke en Ria als achtervang 
en Lisette, Ton en Mieke op donderdag. Maar het blijft kwetsbaar. 

4. En natuurlijk zijn daar nog de vele vrijwilligers die helpen met het schudden van de kaarten en 
het opruimen, terugzetten op, en wegbrengen van de kar met spullen; allen hartelijk dank 
hiervoor. De jongens die de tafels klaarzetten kwijten zich bijzonder goed van hun taak. 

5. Vanaf mei hebben we een nieuwe, veel snellere laptop. 
6. We hebben in vanaf half november niet meer met geschudde spellen gespeeld. Marie Louise 

vd Boom is verhuisd en Loes Geominy gestopt, maar Annie Heldens en Luuk Rodenberg( tafel 
klaarzetter) willen het overnemen. Alleen hapert de schudmachine te vaak, dus komen we in 
tijdnood. We doen er alles aan om het probleem op te lossen. 

 
Maandagcompetitie 
We hebben voor de zomer 10 keer en na de zomer 10 keer gespeeld. Twee keer moesten we 
afzeggen wegens te weinig deelnemers.  De afsluitende drive hielden we op 25 maart weer in 
de Klaproos, waar we naast gezellig bridgen ook heerlijk gegeten hebben.  
 
Donderdagcompetitie  
Er waren veel donderdagen, waarop gekaart kon worden. 
De cursisten speelden vanaf 7 maart in een aparte lijn, aangevuld met clubleden. Vanaf half 
april deden ze mee in de normale parencompetitie. Om de extra competitie met de cursisten in 
te plannen, is er voor gekozen om het viertallen 2023-2024 in het voorjaar te laten vallen. 
 
In het najaar hebben we 10 avonden gespeeld via het Ranking systeem. Dit betekent dat er 
geen promotie/degradatie is na 6 avonden competitie, maar met ranking gebeurt dat iedere 
week. Iedere zitting staat op zichzelf. Op basis van de uitslag van deze zitting worden 
rankingpunten toegekend. De ranking wordt voor elke speler bepaald over zijn of haar  meest 
recente resultaten. Dat zijn de laatste zittingen die een speler aanwezig was, dus afwezigheid 
heeft geen invloed. 
De technische commissie heeft in januari 2025 geïnventariseerd hoe deze wijze van indelen is 
bevallen. 32 leden hebben de enquête ingevuld.  
 
Conclusie is dat iets meer dan de helft de ranking als positief heeft ervaren.  
 
Zou u het prettig vinden om in de toekomst weer een competitie met het rankingsysteem te spelen? 

Ja 14 

Nee 7 

Maakt mij niet uit 10 

77 % van de leden maakt het niet uit of vindt het prima om vaker met het rankingsysteem te spelen. 
 
Over het programma van komend seizoen  

A.. Alleen ranking indeling, geen standaard parencompetitie: 3  
B. Alleen standaard paren competitie, geen ranking indeling 11  
C. Net als dit jaar een combinatie van ranking en standaard 7  
D. Geen voorkeur 11  

De meningen zijn verdeeld. 34% van de leden heeft voorkeur om de standaard parencompetitie 
te spelen. 34% van de leden heeft geen voorkeur.  
Conclusie: Aangezien 77% van de mensen heeft gezegd dat ze in de toekomst nog weer met de 
indeling via ranking willen spelen gaan we voor optie C. 



 
 
De viertallencompetitie in seizoen 2024-2025 is op drie avonden in november/december 
gespeeld.  De viertallen zijn door de technische Commissie gekoppeld, steeds een paar uit de A- 
en uit de B- lijn.  
 
De aspergedrive is dit jaar op 7 juni georganiseerd en was een groot succes. Ook voor deze 
38ste Aspergedrive gingen we naar de Klaproos in Siebengewald. Er deden 74 paren mee, onder 
leiding van Keith Woodford en Mieke Bosmans. Ook dit jaar waren de restaurants goedgevig en 
hadden we bonnen voor de prijzen 1,2+3. Er zijn dus geen schalen hebben uitgereikt. De 
bonnen, die over waren, hebben we op de slotdrive verdeeld. Dank aan Annette Leijten en 
Marie Thérèse Mulder voor hun lobby bij de restaurants. 
 
In de zomer is er drie keer gekaart, met 12-14 paren. 
 
Op 12+13 april was er weer een bridgeweekend georganiseerd, dit keer samen met 
bridgeclub de Niers uit Gennep. 6 Paren van onze club zijn hebben deelgenomen en hebben 
een leuk weekend gehad in Wageningen. 
 
Ledenbestand:  

- Dit jaar kregen we er in totaal 10 leden bij: Monique Keijsers, Annemie Vullings, Annette en 
Rob van Laere, Bert Stockmans en Hub in `t Zand. Allen van de beginnerscursus.  
En Dori Poelen , Corrie van de Berg en  Mark en Peter Huberts.  

- Afscheid moesten we nemen van Marie Louise van de Boom, Marije Philips en Jan Roelf Pijpers. 
- Mariet Dragt verruilde de donderdagavond voor de maandagmiddag. 
- Elly Jans stopte op maandagmiddag. 
 

Op dit moment hebben we 66 leden. 
8 Leden spelen alleen op maandag en 1 is ondersteunend lid. 
 
 
Februari 2024  
Mieke Bosmans 
Voorzitter Technische Commissie 


